
 

De Stichting is een feit 
Op 14 april 2022werd de oprichtingsakte van 

Stichting Dorpshuis De Flint bij notaris Velema en 

Rijks te Roden getekend. Geert Wolters, Oeds Bijlsma 

en Geert Speelman hebben hun handtekening 

geplaatst. Inmiddels heeft ook de inschrijving bij de 

Kamer van Koophandel plaatsgevonden. 

 

Het voltallige bestuur bestaat uit: 

Geert Wolter, Oeds Bijlsma, Henk Roelenga, 

Esmé Postema, Yvonne de Mulder en Geert Speelman.  

Voor een goede samenwerking met de Buurtschap 

zijn twee mensen van de Buurtschap toegevoegd als 

adviserend lid. 

Doelstelling 
“De stichting is opgericht omdat er in het dorp geen 

voorzieningen zijn waar inwoners, verenigingen en 

organisaties onderdak kunnen vinden voor hun 

activiteiten. Doordat OBS De Flint is in een gehuisvest 

in een verouderd gebouw zit en er nieuwbouw gaat 

plaatsvinden ontstaat de mogelijkheid om de school 

een multifunctionele functie te geven. Naast 

onderwijs kan er opvang voor peuters en 

buitenschoolse opvang worden gerealiseerd en 

bestaat er de mogelijkheid om er een 

dorpshuisruimte in te creëren. Het wordt een MFA, 

een Multi Functionele Accommodatie. 

De stichting heeft ten doel: 

Het beheren en exploiteren van het dorpshuis binnen 

het Kindcentrum De Flint voor het bevorderen van 

cultureel maatschappelijke en sociale activiteiten en 

voorts al hetgeen met een en ander rechtstreeks dan 

wel zijdelings verband houdt en daartoe bevorderlijk 

kan zijn in de ruimste zin van het woord.  

Het stichtingsbestuur tracht haar doel onder meer te 

verwezenlijken door: 

- de financiële en materiele belangen van de stichting 

te behartigen;  

- het optimaal bezet houden van de ruimten waartoe 

de stichting bevoegd is;  

- het verhuren van de daarvoor beschikbare ruimten, 

en  alle overige middelen en activiteiten welke direct 

en of indirect een bijdrage leveren aan de 

doelstelling. 

 

Waar zijn we mee bezig 
Met OBS De Flint, Kidscasa en gemeente zijn we in 

goed overleg aan het onderzoeken hoe de 

samenwerking er straks  in de praktijk uit moet 

komen te zien. Op dit moment wordt er gepuzzeld 

met verdeling van ruimten en het gezamenlijk 

gebruik maken daarvan 

De uitvoering van deze puzzel leggen we neer bij de 

aan te besteden architect die op basis van een 

programma van eisen met de gezamenlijke 

uitgangspunten een mooi landelijk ontwerp zal 

maken.  

De aanbesteding van de architect zal voor de 

zomervakantie plaats vinden is de planning. Dit kan 

pas als het bestemmingsplan ter inzage ligt. De 

feitelijk bouw is naar verwachting in 2025 gereed. 



 

Nietap Fair 
Wij zullen als stichting in de stand van de 

Buurtschap vertegenwoordigd zijn op de Nietap 

Fair op 25 juni. Wij hopen iedereen hier te 

ontmoeten en eventuele vragen te kunnen 

beantwoorden over de nieuwe MFA. Een MFA die 

veel zal betekenen voor Nietap en Terheijl. 

Vacature 
We zoeken nog een bestuurslid die ons kan 

versterken. Het nieuwbouw project zal veel 

aandacht en tijd vragen zodat hulp welkom is. 

Wie wil ons daarbij ondersteunen? We horen het 

graag. Bel of app onze secretaris: Geert 

Speelman telnr. 06-57365744. 

geert.speelman@outlook.com  
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